



Circular

To all qualified health service providers and health insurance companies

Referring to Ministerial Decision No. 1143 dated 06/06/1442 H, 19/01/2021, was issued to approve the unified contract between qualified cooperative health insurance companies and accredited health care providers in the private sector, as attached to the decision.

Due to inquiries received to the General Secretariat regarding the application of some unified contract terms to some service providers in their different activities.

The General Secretariat of the CHI emphasizes that the terms of the Unified contract represent the minimum requirements to be adhered to by service providers and insurance companies when they contract with each other. Therefore, the purpose is to preserve the interests of both parties. We would also confirm that the application of the terms shall be in accordance with the competence and activity of the service provider, and If there is any term that does not apply to the service provider depending on the nature of his activity, including (pharmacy, laboratory, optics store,...) It will only apply within the limits of its applicability.

In conclusion, if there are any queries regarding the application of the unified contract, Kindly contact via e-mail info@cchi.gov.sa

تعميم

إلى مزودي الخدمات الصحية وشركات التأمين الصحي المؤهلة

بالإشارة إلى القرار الوزاري رقم 1143 الصادر بتاريخ 1442/06/06هـ الموافق 2021/01/19م، القاضي باعتماد تطبيق العقد الموحد بين شركات التأمين الصحي التعاوني المؤهلين ومقدمي خدمات الرعاية الصحية المعتمدين بالقطاع الخاص بصيغته المرفقة بالقرار.

ونظرا لما ورد للأمانة العامة من استفسارات بخصوص تطبيق بعض بنود العقد الموحد على بعض مقدمي الخدمة باختلاف أنشطتهم.

تود الأمانة العامة للمجلس التأكيد على أن بنود العقد الموحد تمثل الحد الأدنى من المتطلبات الواجب الالتزام بها من قبل مقدمي الخدمة وشركات التأمين عند التعاقد بينهم وأن الغاية المنشودة من ذلك هو حفظ مصالح أطراف العلاقة، كما نود التأكيد على أن تطبيق البنود يكون بحسب اختصاص ونشاط مقدم الخدمة وفي حال ورود بند لا ينطبق على مقدم الخدمة بحسب طبيعة نشاطه ومن ذلك (صيدلية، مختبر، محل بصريات،...) فإنه يتم التعامل معه بحدود قابليته للتطبيق وانطباقه فقط. وفي الختام في حال وجود أي استفسارات بخصوص تطبيق العقد الموحد نأمل التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي:

info@cchi.gov.sa

بوكارو